
 

 

 

 

Schriftelijke vragen aan het college van B&W aan de hand van artikel 44 van het 

reglement van orde. 

Verkamering in Rijswijk: tijd voor de beloofde actie! 

Tijdens het forum Stad heeft het college aangeven, anders dan in het addendum van 

de Woonvisie was beloofd, niet van plan is op korte termijn te willen komen met een 

uniforme regeling die verkamering tegen gaat. Wel zegt het college verkamering 

tegen te gaan op grond van huidige bestemmingsplannen.  

Het college gaf aan dat er rond de 25 gevallen bekend zijn van verkamering in 

Rijswijk. Naar aanleiding van de discussie in het forum Stad heeft de VVD Rijswijk de 

volgende vragen: 

1. In hoeveel van de bij de gemeente bekende gevallen van verkamering heeft 

de gemeente zelf opgetreden om de illegale situatie te beëindigen? 

 

2. Indien de gemeente niet heeft opgetreden tegen alle bij de gemeente bekende 

gevallen: wat is hiervan de reden? 

 

3. Hoeveel handhavingsverzoeken heeft de gemeente in 2020 en 2021 gehad 

over dit onderwerp? Op welke wijze is hierop besloten? Wat zijn de 

afdoeningstermijnen? Deze vragen graag beantwoorden uitgesplitst per 

verzoek. 

 

4. Indien de wettelijke termijnen niet zijn gehaald, wat is daarvan de reden? Is 

het college het met de VVD Rijswijk eens dat dit sowieso een zeer 

onwenselijke situatie is en wat gaat het college eraan doen dat dit niet 

nogmaals voorkomt? 

 

5. In hoeveel van de gevallen waarbij de gemeente heeft aangekondigd op te 

zullen treden tegen verkamering is er ook daadwerkelijk opgetreden met als 

gevolg dat de illegale situatie werd beëindigd? Indien dit niet in alle gevallen is 

gebeurd, wat is hiervan de reden? 

 

Namens de VVD Rijswijk, 

Udo Oelen 


